
 
Zápis ze schůze Představenstva FIT++ 
dne 18. 2. 2025 v Praze 
 
16:03 - Vojta zahajuje schůzi. 
 
Účast: 

● Albert Havlíček (online) 
● Matyáš Hronek 
● Andrea Jeřábková 
● Bára Karlíková 
● Pavel Kolský (online) 
● Vojta Kopal 
● Pavel Lehký (online) 
● Standa Lepiš (online) 
● Kryštof Machart 
● Matyáš Rak 
● Šimon Rataj 
● Ondřej Štorc 
● Marek Vospěl 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení 02-01 
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění: 

1. Schválení programu schůze (typ: hlasování, čas: 1 minuta) 
2. Schválení zápisu ze schůze z 4. 2. 2025 (typ: hlasování, čas: 1 minuta) 
3. Debata o ceně lístků na FIT Párty 2025 (typ: diskuze, čas: 15 minut) 
4. Schválení záměru ekonomické činnosti k FIT Párty 2025 (typ: hlasování, čas: 3 

minuty) 
5. Schválení Výroční zprávy klubu za rok 2024 (typ: hlasování, čas: 5 minut) 
6. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 5 minut) 

a. FIT++ Deskovky 
7. Hlášení o stavu příprav nadcházejících akcí (typ: diskuze, čas: 45 minut)  

a. FIT++ Pivo 
b. FITrip  
c. FIT Párty  
d. FIT Zpívání 
e. FIT++ Orienťák 

8. Informace ohledně nových a potenciálních spoluprací s firmami a SSP (typ: 
diskuze, čas: 20 minut) 

9. Parlament SU 6. 2. 2025 (typ: diskuze, čas: 10 minut) 
a. Schválení stanov FIT++ 
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b. Nová centrála SU 
10. Různé (typ: diskuze, čas: 30 minut) 

5-0-0 Usnesení přijato 

2. Schválení zápisu schůze z 4. 2. 2025 
 
Usnesení 02-02 
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 4. 2. 2025 v podobě 
zaslané mailem členům Představenstva v 16:09. 
5-0-0 Usnesení přijato  
 

3. Debata o ceně lístků na FIT Párty 2025 

Vojta povídá o problémech s datem a místem konání akce. 
Rakmaty: Navrhoval jsem 150 korun. Pokud nastane alternativní situace, bylo by dobré 
nevybírat nic, nebo tak 50–100 korun. Učitele budeme zvát jako vždy. 
Bára: Nekomplikovala bych to, pro všechny stejnou cenu. 
Pro učitele bude jmenný seznam. 
Zatím se shodujeme na ceně 100 korun. Případně 150 korun. 
Standa: Minule se rozdávaly letáčky, domluvte se, jestli to bude jen pozvánka, nebo 
i vstupenka, za mě ideálně jen pozvánka. 
Pošleme pozvánky pro ostatní kluby Studentské unie (2 lidi za klub). 
Standa: Měli byste si ujasnit i doprovody kapel. 

4. Schválení záměru ekonomické činnosti k FIT Párty 2025 

Rakmaty popisuje promítaný dokument (Ekonomická činnost Studentské unie ČVUT). 
Anžu: Není problém, že nevíme, kolik to bude stát? 
Rakmaty: Je to jen záměr ekonomické činnosti. 
Řeší se, jak se to má schvalovat (je to nově ve stanovách). 
 
Usnesení 02-03 
Představenstvo FIT++ schvaluje záměr ekonomické činnosti k FIT Párty 2025. 
4-0-1 Usnesení přijato  
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5. Schválení Výroční zprávy klubu za rok 2024 

Vojta ukazuje Výroční zprávu. Chybí Zpívání, ale k tomu nemáme moc fotek. 
 
Usnesení 02-04 
Představenstvo FIT++ schvaluje Výroční zprávu klubu za rok 2024 v podobě zaslané 
mailem členům Představenstva v 16:41. 
5-0-0 Usnesení přijato  

6. Zhodnocení proběhlých akcí 

FIT++ Deskovky 

Šimon: Účast byla nižší, ale to se předpokládalo, byl konec zkouškového. Zbylo pití, 
bonbóny, brambůrky. 
Vojta: Taky jsme v rámci deskovek uspořádali šachový turnaj 
 
Je shoda na uspořádání ještě jedněch deskovek někdy ke konci semestru. 

Propagace na přednáškách DBS 

Marek V. a Matyáš H. měli představení s propagací FIT++. 

7. Hlášení o stavu příprav nadcházejících akcí 

FIT++ Pivo 

Vojta: Bylo by dobré, aby někdo přišel načas v triku, aby byl dobře rozpoznatelný. 
Přihlásili se Pavel L. a Anžu. 

Open Study Sessions 

Kryštof: Potřebujeme vyřešit nákup. 
Vojta: Počítám, že vůdči roli bude mít Petr Vilímek a pomáhat mu bude Anžu. 
Šimon: Také tam přijdu. 
Vojta: Prostě tam někdo bude a nějak se to zvládne. 
Bára mluví o tom, co má smysl tam říkat. 
Vojta: Psal jsem, jestli se toho někdo ujme, a nikdo se nevyjádřil. 
Bára přijímá, že bude o něčem mluvit. 
Pokračuje diskuze o tom, jaká bude přednáška. 
Bára: Vytvořím interaktivní prezentaci. 
Bára: Využijeme to pro nalezení dalších témat. 
Vojta: Dnes jsem byl za Muzikářem pro podporu na OSS. 
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Vojta: Chceme zítra udělat velký nákup v Makru. Chce se toho někdo zítra odpoledne 
před FIT++ Pivem zúčastnit? 
Kryštof: Chtěl bych poradit s tím, co koupit. Chceme trvanlivé věci. 
Pojedou Kryštof, Anžu a Šimon. 

Zpívání 

Pavel: Máme půjčený projektor. Mám přístupy do kuchyňky. 

FIT++ Orienťák 

Vojta: Orienťák je v řešení. Brzy začneme shánět lidi. 
Anžu: Na shánění lidí je ještě brzy. 
Vojta, Anžu: Můžeme to propagovat přes ESN. 
Standa: Co kdyby chtěli být vidět na plakátech? 
Vojta: To bychom spíše nechtěli, je to naše akce. 
Nevíme, jestli budeme mít jinak dost lidí. 

FITrip 

Matyáš: Vše v pohodě, je to zpropagované, počasí bude pěkné. 

8. Informace ohledně nových a potenciálních spoluprací 
s firmami a SSP 

Vojta: Měli jsme několik schůzek s firmami. Nejdříve EY, můžeme počítat s její 
podporou na Hello FIT! Nevadilo jim, kdybychom spolupracovali s PWC, ale ne na 
stejné akci. Pak byla schůzka s PWC, zaujal je orienťák. Ale myslím, že už nějakou 
podporu nestihnou. 
Anžu: Co kdybychom pozvali ty firmy na Orienťák. 
Anžu: Byli jsme v Assecu, nabídli nám přednášky z oblasti manažerské informatiky, 
případně i jiná témata. Bylo by to na podzim. Ohledně finanční podpory nevíme nic 
přesně. Řešil se případný Hackaton, ale asi jsme na to moc malý klub. 
Řeší se odeslání dokumentu Projekty a finance SSP. Standa dělal nějaké úpravy. 
Vojta: 3. dubna bude COFIT. Firmy nevědí, co mají dělat, ptají se nás. 
Probíhá diskuze o vývoji COFITu a jeho pojetí. 
Vojta: Pokud má někdo zájem se účastnit na plánování COFITu, máte šanci / budete ji 
mít příští rok.  

Stránka 4 z 5 



 
Zápis ze schůze Představenstva FIT++ 
dne 18. 2. 2025 v Praze 
 

9. Parlament SU 6. 2. 2025 

Vojta: Proběhl parlament, schválili se stanovy. Byla schválena nová centrála. 

10. Různé 

Vojta: Do soboty tu nebudu a nebudu online příliš dostupný. 
Standa: Ptali jste se Kuby R., jestli bude na FIT Párty? 
Řešil se ticket na akce pořádané v 1455. 
Budeme dál řešit spolupráci s firmami. 
Šimon: Potkali jsme někoho z SPA FA. Můžeme jim napsat na Instagram ohledně 
nějaké spolupráce. 
Vojta: Můžeme jim napsat o Zpívání. 
Řeší se genderově neutrální jazyk. Většina je pro lomítko místo hvězdičky nebo 
všeobecného mužského rodu. 
Kryštof: Udělal jsem doporučení pro grafický styl a novou šablonu pro zápis. 
Probíhá diskuze o rozložení záložky „Dokumenty“ na webu. Stává se z ní „nekonečná 
špageta“. 
Kryštof: Kdy se budou řešit práva minulého představenstva? 
Padla shoda, s tím nespěchat. 
Anžu: Psal mi Kuba Rybář, že bude rád na FIT Párty fotit. Mám mu napsat, že dostane 
volné vstupné nebo něco? 
 
17:57 - Schůze ukončena 

Stránka 5 z 5 


	1.Schválení programu schůze 
	Usnesení 02-01 
	2.Schválení zápisu schůze z 4. 2. 2025 
	Usnesení 02-02 
	3.Debata o ceně lístků na FIT Párty 2025 
	4.Schválení záměru ekonomické činnosti k FIT Párty 2025 
	Usnesení 02-03 
	5.Schválení Výroční zprávy klubu za rok 2024 
	Usnesení 02-04 
	6.Zhodnocení proběhlých akcí 
	FIT++ Deskovky 
	Propagace na přednáškách DBS 

	7.Hlášení o stavu příprav nadcházejících akcí 
	FIT++ Pivo 
	Open Study Sessions 
	Zpívání 
	FIT++ Orienťák 
	FITrip 

	8.Informace ohledně nových a potenciálních spoluprací s firmami a SSP 
	9.Parlament SU 6. 2. 2025 
	10.Různé 

